

THE INDONESIAN QUESTION

Decision

At its 171st meeting, on 31 July 1947, the Council decided to invite the representatives of the Netherlands and India to participate, without vote, in the discussion of the question.

27 (1947). Resolution of 1 August 1947

[S/459]

The Security Council,

Noting with concern the hostilities in progress between the armed forces of the Netherlands and the Republic of Indonesia,

Calls upon the parties :

- (a) To cease hostilities forthwith, and
- (b) To settle their dispute by arbitration or by other peaceful means and keep the Security Council informed about the progress of the settlement.

*Adopted at the 173rd meeting.**

Decisions

At its 181st meeting, on 12 August 1947, the Council decided to invite the representative of the Republic of Indonesia to participate, without vote, in the discussion of the question.

Adopted by 8 votes to 3 (Belgium, France, United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland).

At its 184th meeting, on 14 August 1947, the Council decided to invite the representative of the Philippines to participate, without vote, in the discussion of the question.

Adopted by 9 votes to none, with 2 abstentions (Poland, Union of Soviet Socialist Republics).

30 (1947). Resolution of 25 August 1947

[S/525, I]

Whereas the Security Council on 1 August 1947

* The draft resolution was voted on in parts. No vote was taken on the text as a whole.

LA QUESTION INDONÉSIENNE

Décision

A sa 171^e séance, le 31 juillet 1947, le Conseil a décidé d'inviter les représentants des Pays-Bas et de l'Inde à participer, sans droit de vote, à la discussion de la question.

27 (1947). Résolution^r du 1^{er} août 1947

[S/459]

Le Conseil de sécurité,

Constatant avec inquiétude que des hostilités sont en cours entre les forces armées des Pays-Bas et la République d'Indonésie,

Invite les parties :

- a) A cesser immédiatement les hostilités, et
- b) A régler leur différend en recourant à l'arbitrage ou à tout autre moyen pacifique et à tenir le Conseil de sécurité au courant des progrès accomplis dans la voie du règlement.

Adoptée à la 173^e séance.*

Décisions

A sa 181^e séance, le 12 août 1947, le Conseil a décidé d'inviter le représentant de la République d'Indonésie à participer, sans droit de vote, à la discussion de la question.

Adoptée par 8 voix contre 3 (Belgique, France, Royaume-Uni de Grande Bretagne et d'Irlande du Nord).

A sa 184^e séance, le 14 août 1947, le Conseil a décidé d'inviter le représentant des Philippines à participer, sans droit de vote, à la discussion de la question.

Adoptée par 9 voix contre zéro, avec 2 abstentions (Pologne, Union des Républiques socialistes soviétiques).

30 (1947). Résolution du 25 août 1947

[S/525 et Corr.1, I]

Attendu que le Conseil de sécurité a invité, le

* Les diverses parties du projet de résolution ont été mises aux voix séparément. Il n'y a pas eu de vote sur l'ensemble du texte.